
Beste Olaf
Ik wil graag de onderstaande vragen indienen voor het 
vragenkwartier van de raadsvergadering van 7 juli

Vragen voor het college van Aalsmeer

Vrijdag 10 juni heeft een delegatie van de 
gemeenteraad een bezoek gebracht aan Eigen Haard.
Een onderwerp dat aangesneden werd was dat het lang 
geduurd heeft voordat de bouw van het ”het Rooie 
Dorp” aan de Machineweg af was en weer bewoond kon 
worden. De hele procedure van mensen verplaatsen 
naar elders totdat er weer mensen in de nieuwe huizen 
konden gaan wonen heeft ongeveer 10 jaar geduurd.

In Kudelstaart aan de Bilderdammerweg staan ook 
alweer enkele jaren huizen van Eigen Haard leeg.

Mijn vraag was dan ook aan medewerkers van Eigen 
Haard hoe lang het nog gaat duren voordat er gesloopt 
en weer gebouwd en wanneer de oplevering bekend is. 
Helaas wisten zij het niet en kaatsten de bal terug naar 
ons college.

Dus bij deze heeft het CDA de volgende vragen:

1) Is het college op de hoogte dat er al weer 
geruime tijd huizen leeg staan aan de 
Bilderdammerweg?

2) Klopt het dat er nog steeds 2 woningen bewoond 
worden? 



3) Wanneer worden deze leeg opgeleverd?
4) Wanneer worden deze huizen aan de 

Bilderdammerweg gesloopt?
5) Is er al een bouwplan bekend? Zo niet, waarom 

moesten de bewoners er dan al geruime tijd 
geleden uit zijn? Zo ja wanneer worden die dan 
bekend gemaakt.

6) Zijn er afspraken met Eigen Haard gemaakt over 
een eindoplevering?

7) Is het college het met het CDA eens dat, zeker in 
deze tijd van huizen schaarste, het zeer 
onwenselijk is dat het ook hier lang gaat duren 
voordat er bewoning mogelijk is?

8) Wil het college in gesprek gaan met Eigen Haard 
om dit bouwproject te versnellen en de raad 
daarvan op de hoogte te stellen

Eppo Buskermolen
CDA fractie Aalsmeer/Kudelstaart


